
Bon dia a tothom. Arribem a aquesta sessió de constitució de l’Ajuntament molt 
satisfets. Els resultats del passat 26 de maig els valorem molt satisfactòriament. 
I es que 1.128 ciutadans ens van escollir com l’opció que millor els 
representaria en el consistori.  

Això significa doblar els vots que vam aconseguir fa quatre anys i ens ha situat 
en un empat tècnic amb el grup de Junts per Llagostera, del qual ens separen 
6 vots. 
Aquesta evident progressió és mèrit de molta gent. En primer lloc dels regidors 
que aquesta passada legislatura han representat el grup a l’oposició. S’ha fet 
molt bona feina, s’ha estat al costat de la gent i s’ha intentat ser útils. Després 
tornaré a aquest concepte. 
Els bons resultats obtinguts tampoc s’entendrien sense el grup de gent que 
formem Esquerra Republicana de Llagostera. Aquests últims anys el nombre 
d’integrants del grup ha crescut exponencialment i esperem que ho continuï 
fent, ells són la força d’aquest grup. Permeteu-me que els defineixi com 
persones persistents, treballadores i amb profunds valors democràtics i 
republicans. Els quatre regidors que els representem som les mans, però ells 
són el cap i el cor. 
Entrant ja en la interpretació dels resultats electorals, és evident que s’ha 
trencat l’hegemonia que havíem vist en els darrers anys. Això ens deixa un 
panorama fragmentat que obliga als diferents grups a posar-se d’acord per 
conformar un govern. 
És en aquest punt on segurament no estarem d’acord amb altres grups, però 
nosaltres pensem que l’electorat ens empeny cap a la recerca d’un pacte entre 
les forces d’esquerres i independentistes. Si s’observen els resultats és fàcil 
veure com la població ha optat majoritàriament per opcions d’esquerra, 6 de 
cada 10 votants han escollit una papereta d’un partit progressista. 
En aquest punt volem agrair als companys de la CUP-Alternativa el fet de 
compartir aquest punt de vista i la generositat que han demostrat prioritzant les 
coincidències programàtiques a l'hora de buscar pactes de govern. 
Ja tindrem temps de parlar del programa de govern, però si que voldríem dir 
que algunes línies mestres que hem defensat durant la campanya hi seran ben 
presents. Parlem de participació, parlem de transparència, de solidaritat, de 
compromís amb la gent i el país i de diàleg. Us vam dir que us necessitaríem a 
tots quan governéssim i així ho seguim pensant. 
Finalment, i per acabar aquesta intervenció, voldria recordar unes paraules de 
l’Oriol Junqueras en les quals ens animava als electes d’esquerra a ser útils. I 
això, que pot semblar una obvietat, ho tenim molt present. Som aquí per fer 
una Llagostera millor, sens dubte des d’uns principis sòlids, però també des de 
la proximitat amb els seus ciutadans. 
Per últim, i ara ja sí que acabo, també volem expressar de nou el nostre 
compromís amb el país i amb la consecució de la República Catalana. Hem 
estat sempre al peu del canó i això seguirà essent així i no defallirem. 

Moltes gràcies a tots, Visca Llagostera i Visca Catalunya! 
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